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ELŐLAP 

 
Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

9. számú 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült:  Nógrád Község Képviselő-testületének 2018. október 30-án, Nógrádon      
                         megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:  Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:  Szórágy Gyuláné polgármester 
   Piroska János alpolgármester 
    Varga Zoltán alpolgármester 
   3 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Zverkó Pál 

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető 

  
                
Érdeklődők:   Pintér Ferenc, Varga Richárd 
                                        
Napirend előtt: 
 
   1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról  

    Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 
 
Napirend: 
 

1. Szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól szóló rendelet megtárgyalása, elfogadása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

2. Önkormányzati ingatlan ügyek 
- Karakai Tamás vételi ajánlata 
- Budai Krisztina kérelme 
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 
 

3. Önkormányzati szerződések 
- Fogászati ügyeleti ellátásra 
- Tankerülettel vagyonkezelési szerződés módosítása 
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 
 

4. Egyebek 
 

 
Napirend utáni hozzászólások 
 
Hozott határozat: 107/2018.(X.30.) –  118/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
Hozott rendelet volt: 7/2018.(X.31.) önkormányzati rendelet a szociális célú tűzifa támogatás helyi 
szabályairól 
Zárt ülés nem volt.  
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
9. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 

Készült:  Nógrád Község Képviselő-testületének 2018. október 30-án, Nógrádon      
                         megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:  Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:  Szórágy Gyuláné polgármester 
   Piroska János alpolgármester 
    Varga Zoltán alpolgármester 
   3 fő képviselő: Kelemen Gyuláné, Kovács Ágnes, Zverkó Pál 

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyvvezető 

  
                
Érdeklődők:   Pintér Ferenc, Varga Richárd 
 
   
                
Szórágy Gyuláné polgármester üdvözölte az alpolgármestereket, a megjelent képviselőket és az 
érdeklődő állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 18 
óra 05 perckor megnyitotta. Tájékoztatta a megjelenteket, hogy Villányi Péterné képviselő egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. 
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Piroska János és Varga Zoltán 
alpolgármesterek személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.   
Elmondta a képviselőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat javasol 
megtárgyalni. A polgármester ezután javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok 
megtárgyalására. A javasolt napirendek megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 
 
Napirend előtt: 
 
   1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról  

    Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 
 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
A napirendi pontok tárgyalása előtt szeretném, ha a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 
tájékoztató jelentéssel kezdenénk. Kérem, hogy mondják el észrevételeiket. 
Amennyiben nincs kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra teszem: 
aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született: 
 

107/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti: 
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88/2018(VIII.28.); 89/2018(VIII.28.) 90/2018(VIII.28.) 91/2018(VIII.28.) 
92/2018(VIII.28.) 93/2018(VIII.28.) 94/2018(VIII.28.) 95/2018(VIII.28.) 
96/2018(VIII.28.) 97/2018(VIII.28.) 98/2018(VIII.28.) 99/2018(VIII.28.) 
100/2018(VIII.28.) 101/2018(VIII.28.) 102/2018(VIII.28.) 103/2018(VIII.28.) 
104/2018(VIII.28.)    105/2018(VIII.28.)       106/2018(VIII.28.) 

 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
 
Napirend: 
 

1. Szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól szóló rendelet megtárgyalása, elfogadása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A képviselő-testület minden évben meghatározza azt, hogy milyen feltételekkel kapnak támogatást 
szociális tűzifára a rászorulók. Az idei pályázaton 95 m3 tűzifát nyertünk és 20 m3-t kaptunk még 
tavasszal kiegészítésként, tehát összesen 115 m3 fa kiosztására vagyunk jogosultak.  
A szociális bizottság ülésén végig néztük a rendelet szerint a jogosultak körét és ezt kiegészítettük két új 
csoporttal. Az egyik csoportba tartoznak azok, akik fogyatékossági támogatásban részesül, vagy 
családjában ilyen ellátásban részesülő családtagot ápol. Az egy főre jutó jövedelemhatárt 80.000 Ft-ban 
javasoljuk megállapítani. A három, vagy több gyermeket nevelő családok esetében pedig az 55.000 Ft-ot 
nem haladhatja meg az egy főre jutó jövedelem, azt tekintenénk jogosultnak.  
Az egyedülálló nyugdíjasoknak is gondot jelenthet a téli tüzelő beszerzésre, az ő esetükben a 100.000 
Ft-ot meg nem haladó nyugdíj esetén adnánk támogatást. 
2018. november 16-ig lehet benyújtani idén a kérelmeket.  
Kérem  a  képviselőket,  hogy  akinek  tudomása  van  olyan  személyről,  akiről  úgy  érzi,  hogy  megfelel  a  
feltételeknek, szóljon neki, hogy adjon be kérelmet. 
Szeretnénk még karácsony előtt kiszállíttatni a tűzifát.  
 
Kovács Ágnes képviselő, az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sportbizottság elnöke: 
Valóban, ahogy jegyző asszony is elmondta, a bizottság úgy ítélte meg, hogy az említett két csoporttal 
mindenképpen ki kell egészíteni a rendeletben a jogosultak körét.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Hány köbmétert kap egy támogatott? 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Ez attól függ, hogy hányan nyújtanak be kérelmet. Összesen 115 m3-t tudunk szétosztani. 
Amennyiben nincs más kérdés, észrevétel a napirenddel kapcsolatban, szavazásra teszem: aki elfogadja 
az önkormányzat szociális célú tűzifa támogatás helyi szabályairól szóló rendeletét kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A rendelet tervezetet a testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta 
és ezzel megalkotta 7/2018.(X.31.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat szociális célú tűzifa 
támogatás helyi szabályairól. 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik.  
 
Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  
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2. Önkormányzati ingatlan ügyek 

- Karakai Tamás vételi ajánlata 
- Budai Krisztina kérelme 
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Ülésünket megelőzően a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság tárgyalta ezt a napirendet, ezért 
kérem a bizottság elnökét, hogy ismertesse a testülettel a bizottság álláspontját. 
 
Kelemen Gyuláné képviselő, a bizottság elnöke: 
A Mikszáth utcai kertek fölötti területek, valamint a rét területének bérleti szerződése 2018. október 31-
én lejár. Karakai Tamás szeretné ezeket a területeket megvásárolni, ez ügyben kérelemmel fordult a 
testülethez. Ezen kívül a Kodály Zoltán utcában lévő park egy részének megvásárlására is, - mely 
szintén önkormányzati tulajdon – érkezett egy megkeresés. A Bizottság úgy határozott, hogy nem 
kívánja értékesíteni a kért önkormányzati területeket.  
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző:  
Dönteni kellene tehát abban, hogy Karakai Tamásnak, vagy más eddigi bérlőnek el kívánja-e adni a 
területet az önkormányzat, ezt a bizottság nem támogatta. A bérleti szerződések most járnak le. Az 5 
évvel ezelőtti bérbeadás feltételeit a 85/2013(VIII.26.) határozat szabályozta. A bizottság javasolja 
továbbra is ezzel a feltételekkel a bérbeadást, a bérleti díjat azonban 5 Ft-ra javasolja emelni. 4 területre 
nyilatkoztak, a további bérbeadás esetében tehát javaslom, hogy itt döntsön a testület a bérbeadásról.  
 
A jegyző ezután ismertette a 85/2013(VIII.26.) határozat tartalmát. Elmondta azt is, hogy milyen más 
területek vannak még bérbe adva és megemlítette azt is, hogy őket a hivatal meg fogja keresni, hogy 
nyilatkozzanak a további bérlettel kapcsolatban. 
 
A beadványokkal és bérletekkel kapcsolatban testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

108/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem kívánja eladni a 
Mikszáth utca melletti eddigi bérbe adott területeket.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőket értesítse. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

 
109/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a mezőgazdasági művelésre 
alkalmas földterületeket az alábbi feltételekkel kívánja bérbe adni: 

- Bérleti szerződéseket kell készíteni 2018. október 1-jétől kezdődően 5 éves 
időtartamra  2023. szeptember 30-ig  az alábbi feltételekkel:  
- A bérleti szerződést a testület döntése alapján a polgármester írja alá.  
- A bérleti díj 5 Ft/m2 minden megkezdett naptári évre vonatkozóan.  

- A bérleti díjat évente egy összegben legkésőbb október 30-ig kell megfizetni az 
önkormányzat pénztárába.  
-  A  bérlő évelő növényt,  egyéb,  más  eszközöket  pl.  támrendszert  csak  az  
önkormányzat írásos engedélyével helyezhet el.  
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- Az önkormányzat fenntartja magának azt a jogot, hogy amennyiben a területre 
szüksége van 3 hónapos határidővel a bérleti szerződést felmondhatja. Törekedni kell 
arra, hogy a termények betakaríthatók legyenek.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon. 

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Kelemen Gyuláné képviselő, a bizottság elnöke: 
3 fő jelezte már, hogy továbbra is bérelne földterületet, az ő kérelmüknek is helyt ad a bizottság. A lejárt 
bérleti szerződések további 5 éves meghosszabbítására lehetőséget biztosítunk 5 Ft/m2 áron. 
 

110/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában 
álló mezőgazdasági művelésű földek bérlőjéül az alábbi személyeket jelöli ki: 

 
Tölgyesi János Nógrád, Mikszáth u. 5.                 570. hrsz-ból            590 m2 

Tölgyesi János Nógrád, Mikszáth u. 5.                 571. hrsz-ból              33 m2 
Kovács Kolos Nógrád, Mikszáth u. 15.                571. hrsz-ból             589 m2 
Kovács Kolos Nógrád, Mikszáth u. 15.                574. hrsz-ból             447 m2 
Laczkovszki Istvánné Nógrád, Mikszáth u. 17.    574. hrsz-ból             260 m2 

Laczkovszki Istvánné Nógrád, Mikszáth u. 17.    575. hrsz-ból           1145 m2 
 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a 109/2018.(X.30.) határozat szerinti tartalmú 
bérleti szerződés megkötéséről gondoskodjon, és a szerződések betartását kísérje 
figyelemmel.  

 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
Budai Krisztina kérelme ügyében a képviselő-testület egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

111/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem kíván Budai Krisztina 
részére közterületet eladni a Kodály Zoltán utca 14. szám melletti ingatlannál.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt tájékoztassa. 

 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
3. Önkormányzati szerződések 

- Fogászati ügyeleti ellátásra 
- Tankerülettel vagyonkezelési szerződés módosítása 
Előadó: Szórágy Gyuláné polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző:  
A fogászattal kapcsolatban többször felmerült a testület előtt, hogy nehezen találtunk olyan szervezetet, 
ami biztosítaná a fogászati ügyeleti ellátást. Nógrád megyében csak Salgótarjánban van erre lehetőség. 
Budapesten a Szentkirályi utcában lett végül lehetőség ezt a szolgáltatást igénybe venni. A Semmelweis 
Egyetemmel már korábban megkötöttük a szerződést, de kérik, hogy kössük ezt újra. A feltételek 
lényegében nem változtak, fizetnünk nem kell. 
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Kelemen Gyuláné képviselő: 
Én támogatom a szerződés aláírását, hiszen erre a szolgáltatásra nagy szükség van. Azt kérném, hogy a 
lakosság legyen megfelelően tájékoztatva erről a lehetőségről.  
 
A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással javasolta a feladatellátási 
szerződés aláírását, és a következő határozatot hozta: 
 

112/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő 
tartalommal elfogadja a Semmelweis Egyetem (Fogorvostudományi Karával) kötendő 
fogorvosi ügyeletére vonatkozó módosított feladatellátási szerződést.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződés aláírásáról és folyamatos 
betartásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 

  Felelős: polgármester 
 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
A Tankerülettel vagyonkezelési szerződés módosításáról a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság 
ülésünket megelőzően tárgyalt, ezért átadom a szót a bizottság elnökének. Az ügyvéd úr segítségével 
megegyezés jött létre. 
 
Kelemen Gyuláné képviselő, a bizottság elnöke: 
Ez a szerződés az iskola fűtésére vonatkozik. Amióta a Tankerület átvette az iskolát, a szerződés nem 
lett módosítva. A 8. számú melléklet, külön megállapodás most már megfelel mind az 
önkormányzatnak, mind a Tankerületnek, ezért javaslom elfogadásra. A szolgáltatóval sajnos továbbra 
sincs egyezség, de bízunk abban, hogy ez is rendeződik hamarosan. 
 
Piroska János alpolgármester röviden összefoglalja a fűtési szerződés módosításának indokait. 
 
A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a bizottság javaslatát, 
és a következő határozatot hozta: 
 

113/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő 
tartalommal elfogadja a Tankerülettel kötendő vagyonkezelési szerződés 8. számú 
mellékletének kiegészítését. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy megállapodás aláírásáról és betartásáról 
gondoskodjon. 

 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
4. Egyebek 

 
- Őszi vigalom és az V. Nógrádi Várjátékok elszámolása 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Ezt a napirendet szintén tárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági és Fejlesztési Bizottság ezért átadom a szót a 
bizottság elnökének, ismertesse álláspontjukat. 
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Kelemen Gyuláné képviselő, a bizottság elnöke: 
A Várjátékok rendezvényt mínusszal, az Őszi vigalmat pedig 0 Ft-tal zártuk. Vannak olyan tételek, 
amelyeket a jövőben jobban át kell gondolnunk, például az ételek nyersanyagköltségén, a fellépők 
díjazásának költségén is csökkenteni kellene. Idén a Várjátékok rendezvény kapcsán olyan kiadás is 
jelentkezett, amely most már több évre szolgálni fogja a rendezvényt. Ez a vár áramellátása volt.  
Az Őszi vigalom rendezvényre sajnos nem kaptuk meg a várt pályázati pénzt. Ez hiányzott.  
Sokan működtek közre a sikeres lebonyolításban, de én úgy látom, hogy többeknek ez megterhelő. Nem 
tudom, meddig lesz még erre energiájuk.  
Sajnálom, hogy a nonprofit szervezet nem jöhetett létre, nagy terhet vehetett volna le a szervezőkről. 
Összességében mindkét rendezvény jól sikerült. Köszönöm a segítőknek, támogatóknak a munkájukat! 
Az elszámolásokat a bizottság elfogadásra javasolja. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
A 2018. évi költségvetésben a rendezvényekre előirányzott 1.200.000 Ft-ot használtunk fel a 
Várjátékokra, nem csak 900.000 Ft-ot. Így a mínuszunk 300.000 Ft-tal csökkent. 
 
Ezután a polgármester asszony is köszönetét fejezte ki mindazoknak, akik segítségével, 
közreműködésével sikerült színvonalasan lebonyolítani mindkét rendezvényt. 
 
A testület egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a rendezvények elszámolásait 
elfogadta, és a következő határozatokat hozta: 
 

114/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Őszi vigalom rendezvény 
bevételét 1.636.400 Ft-tal, kiadását 1.636.787 Ft-tal elfogadja.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy az elszámolás nyilvántartásokon történő 
átvezetéséről gondoskodjon. Szükség esetén átcsoportosításról intézkedjen. 
 
Határidő: azonnal és 2018. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
 

115/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Várjátékokkal kapcsolatos 
elszámolást 3.202.200 Ft bevétellel, 3.269.637 Ft kiadással és azzal a feltétellel 
fogadja el, hogy a 67.437 Ft-os hiányt a tartalékkeretből történő átcsoportosításból és 
tiszteletdíj átcsoportosításából kell fedezni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Villányi Péterné képviselő jelezte, hogy – bár az ülésen nem tud részt venni, - de 1 havi tiszteletdíjával 
hozzájárul a Várjátékok rendezvényhez. 
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Én is felajánlok egy havi tiszteletdíjat erre a célra.  
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116/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testület engedélyezi, hogy a képviselők 
által lemondott képviselői tiszteletdíjak (járulékkal növelt összegben) a Várjátékok 
kiadásainak fedezetére kerüljenek felhasználásra. 

 
Kelemen Gyuláné 1 havi    27.037 Ft 
Villányi Péterné 1 havi   27.037 Ft 
Összesen:   2 havi                     54.074 Ft    

 
Képviselő-testületi tiszteletdíj lemondás összesen: 54.074 Ft 

 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon, a 
felhasználásról számoljon be és átcsoportosításra tegyen javaslatot. 

 
Határidő:.azonnal és 2018. december 31. 
Felelős: polgármester 

 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A mai napon volt nálam egy érdeklődő, aki magánszemélytől szeretne területet vásárolni és ott szeretne 
építkezni. Ez a terület a Hunyadi utca folytatásában van, itt most van folyamatban telek kialakítás. 
Annak idején, amikor a víz-szennyvíz rendszer kiépítésre került, minden ingatlan tulajdonosnak 
érdekeltségi hozzájárulást kellett fizetni. Több esetben ez nem történt meg. A kérdésem, hogy az 
önkormányzat kér-e érdekeltségi hozzájárulást és milyen összeghatárban azért, hogy a fővezetékre 
rákössön bárki víz- és szennyvíz vezetéket.  
Ez eddig még nem nagyon fordult elő, de el kell gondolkodnunk azon, hogy a jövőben ilyen esetben 
hogyan járunk el. 
Javaslom, hogy erre a következő testületi ülésen térjünk vissza. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Az önkormányzat év végén az óvodás és iskolás gyermekeknek mikuláscsomagot szokott adni. A 65 év 
felettieknek pedig 2.000 Ft értékű csomagot szoktunk adni. Szintén ezen korosztálynak kívánjuk 
megtartani az idén is az idősek napját. Javaslom, hogy ezzel a hagyománnyal az idén se szakítsunk, 
kérem a testületet, hogy hozzuk meg a szükséges döntéseket. 
 
A képviselő-testület ezután a polgármester javaslatára egyhangúlag, 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

117/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete rendkívüli települési támogatás 
természetbeni formájában 600 Ft értékű mikulás csomagban részesít minden helyi 
intézménybe járó óvodást és általános iskolást. 
A testület felkéri Horváth Erzsébet intézményvezetőt, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 

 
Határidő: legkésőbb 2018. december 6. 
Felelős: Horváth Erzsébet intézményvezető 

 
 

118/2018.(X.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a rendezvénytervben 
foglaltaknak megfelelően 2018. december 19-én 15 órakor Falukarácsonyt és Idősek 
Napját kíván tartani.  
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A) Felkéri a polgármestert, hogy minden településen lakó 65 év feletti lakost a 
rendezvényre hívjon meg, és ott köszöntse őket műsorral és minden megjelentet lásson 
vendégül.  
B) Felkéri a polgármestert, hogy minden 65 év feletti és fogyatékkal élő személyt 
természetbeni juttatásként részesítsen kb. 2.000 Ft értékű ajándékcsomagban 
karácsony előtt. 
A végrehajtás során felmerülő költségeket a rendkívüli települési támogatásra szánt 
keretösszegből kell fedezni.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.  

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Napirend utáni hozzászólások: 
 
Kovács Ágnes képviselő: 
A tó-pályázattal kapcsolatban hol tartunk? 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Sajnos elutasították a pályázatunkat arra való hivatkozással, hogy a mi tavunk nem természetes tó, 
hanem mesterségesen lett kialakítva. Abból a saját erő forrásból, amit biztosítani kellett volna, abból 
tudnánk esetleg továbblépni.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Ha lesz bármelyen információ a szemétszállításról, tájékoztassátok a lakosságot. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Jövő héten megyek közgyűlésre, reméljük azután többet tudunk majd. Úgy tudom, hogy a 
katasztrófavédelem segítségét kérte a szolgáltató. 
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Förtelem az a kerítés, amit az Anita felhúzott a várparkolóban. Teljesen eltakarja az Infopont épületét, 
tájromboló az egész! Milyen célból tette ezt? 
 
Zverkó Pál képviselő: 
Meg kell vizsgálni, hogy jogosan helyezte-e el a kerítést oda. 
 
Szórágy Gyuláné polgármester: 
Hozzánk nem jelentett be semmit. Meg fogjuk őt nyilatkoztatni, hogy miért építette oda. Készítünk 
fotókat, megkérdezzük az Építési hatóságot is.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
A várban zajlott ásatás során feltárt tárgyakból szeretnénk kiállítást rendezni, hiszen sok az érdeklődő. 
Lehetséges-e, és milyen feltételekkel? Járjunk ennek is utána.  
A vár rendben tartására is nagyon nagy szükség lenne karbantartóra. A fenti részen megtörtént a 
takarítás, de az oldalain még nem. Meg kell kérdezni a diósjeneieket, hogy segítenének-e az 
eltakarításban tavasszal? 
A kivitelező sok munkájára tekintettel a várfeljáró egy újabb szakaszának felújítása várhatóan jövő 
tavasszal készül majd el.  
 
Piroska János alpolgármester: 
A kutakkal kapcsolatban sokan keresnek meg kérdéseikkel, szeretnének érthető, törvényszerű 
tájékoztatást kapni ezzel kapcsolatban. 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Tájékoztatást mindenkinek, minden további nélkül adok, de azt ne várja senki, hogy mondjam meg, 
hogy  csináltasson  rajzot  40.000  Ft-ért,  vagy  ne.  Jöhet  bármikor  egy  tájékoztatás,  hogy  a  parlament  
kitolta az időpontot 2020-ig. Tájékoztatást adhatok, tanácsot nem. Lehet, hogy a lakossági kutakra nem 
terjed majd ki ez a rendelkezés. Én a Kormányhivatalt tekintem felettes szervnek, kértem tőlük egy 
kiegészítést, állásfoglalást, az eredeti állásfoglalást kitettük a honlapra is, és a hivatalban is elolvasható. 
 
A testület tagjai hosszasan tanácskoztak, osztották meg véleményüket, meglátásaikat egymással.  
 
Kelemen Gyuláné képviselő: 
Az Infopont épületének tetőszigetelését is sürgősen meg kell csináltatni, mert beázik. Továbbá 
szeretném jelezni, hogy a ravatalozói falikarok megvásárlásához felajánlok tiszteletdíjat 
 
Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Szórágy Gyuláné polgármester megköszönte az aktív 
részvételt és az ülést 19 óra 30 perckor berekesztette. 
 
 

k.m.f. 
 
 

 
Szórágy Gyuláné     Árpásné Schlenk Judit 

                                       polgármester             jegyző 
 
 
 
 
 
                                     Piroska János                                       Varga Zoltán 

    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 


